
Základná škola Prievidza, Rastislavova ulica 416/4 

 

Zápisnica 
 z plenárneho zasadnutia RZ pri ZŠ Rastislavova, 

                                                    zo dňa 24.9.2012 

 

 

 

Dátum: 24.9.2012                                                        Počet prítomných: 

    25  zástupcov a  hostia 

                                                                                       podľa priloženej  

                                                                                       prezenčnej listiny 

 

 

Program: 1. Otvorenie. 

                  2. Predstavenie predsedov triednych aktívov (triednych dôverníkov) 

                  3. Voľba Výkonného výboru RZ (predseda, tajomník-zapisovateľ, hospodár- 

                     pokladník, dvaja členovia revíznej komisie) 

                  4. Informácie o čerpaní rozpočtu RZ v šk.roku 2011/2012. Výročná správa. 

                  5. Stručná analýza šk.roku 2011/2012, 

                     plány a zámery školy na šk.rok 2012/2013. 

                  6. Schválenie rozpočtu RZ na šk. rok 2012/2013 

                  7. Dotazy  rodičov, diskusia. 

                  8. Uznesenia. 

                  9. Záver. 

 

 

 

K bodu 1. : Predseda RZ Ing. Malát privítal všetkých prítomných na zasadnutí 

Rodičovského združenia a oboznámil zúčastnených s programom. Predseda RZ Ing. Malát 

následne predložil prítomným zástupcom TA správu o hospodárení s finančnými 

prostriedkami od 1.9.2011 do 31.8.2012, ktorá tvorí prílohu č.1 tejto zápisnice. 

 

 

K bodu 2.)  :  Pán Ing. Malát vyzval novozvolených predsedov triednych aktívov, aby sa 

predstavili a poskytli na seba telefonické a e-mailové kontakty, tieto tvoria prílohu č.2  

zápisnice. 

                  

      K bodu 3.) : Z navrhovaných kandidátov - Ing. Cholevová, Ing. Arch. Boďová, Ing. 

Frimel rodičia zvolili za  predsedu Rodičovskej rady Ing. Stanislavu Cholevovú. Do funkcie 

tajomníčky - zapisovateľky zvolili JUDr. Zuzanu Kotríkovú. Do funkcie hospodára - 

pokladníka zvolili Ing. Henrietu Čiliakovú. Do funkcie členov Revíznej komisie zvolili Ing. 

Vladimíra Frimela a p. Júliu Mjartanovú. 

 

                    Priebeh hlasovania - nižšie v bode 8.) Uznesenie č.1. 

 

      K bodu 4.) – Pán Ing. G.Malát pripravil rodičom fotokópie Správy o hospodárení 

s finančnými prostriedkami od 1.9.2011 do 31.8.2012. Vysvetlil použitie financií v 

jednotlivých položkách a vzniknutý zostatok k 31.8.2012.                 
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K bodu 5.) - Pani riaditeľka PaedDr. V. Juríková poskytla prítomným  stručnú  

analýzu šk. roku 2011/2012, predstavila  plány a zámery školy na šk. rok 2012/2013, 

s ktorými boli rodičia podrobne oboznámení prostredníctvom triednych aktívov. 

 

 

K bodu 6.) – Schválenie rozpočtu RZ na školský rok 2012/2013, aktuálna suma 

11.588,29 eur, navrhované využitie: 5.500,- eur na materiálne vybavenie školy, 4.800,- eur 

podpora projektov školy, 300,- eur propagácia školy, 888,29 eur vzdelávacie, kultúrne, 

spoločenské a športové aktivity školy, 100,- eur iné výdavky /notárske poplatky, vedenie účtu 

a pod./, 1.500,- eur rezervné finančné prostriedky pre neplánované výdavky. 

 

Priebeh hlasovania - nižšie v bode 8.) Uznesenie č.2. 

 

 

K bodu 7.) - Prejednávanie vznesených dotazov rodičov, ktoré vzniesli na triednych 

aktívoch konaných 24.9.2012: 

 

1.B : Ohlasy rodičov ohľadom parkovania 

- p . riaditeľka odporučila účasť rodičov na stretnutí s primátorkou mesta v Jedálni ZŠ dňa 

1.10.2012. 

 

2.A:  Dotaz rodičov, či by RZ nemohlo deťom prispievať do školy prírody nejakým 

finančným príspevkom? 

- Predseda RZ: RZ je občianskym združením, ktoré aby mohlo poberať 2% z daní, musí sa 

spravovať stanovenými regulami, takže nie je to možné. 

 

4.B: Dotaz rodičov, kde je potrebné odovzdať prihlášky na Volejbalový krúžok – na školu 

alebo priamo v Centre voľného času. Žiaci v tejto triedy majú o  krúžok záujem, ale nie je 

zrejmé , kedy by krúžok bol, v akom čase? 

- p. riaditeľka : ešte to nie zrejmé, keďže sa nejedná o náš krúžok, CVČ požiadalo o nábor 

žiakov, pre tento bol v telocvični rezervovaný predbežne čas – piatok o 14.00 hod.. 

 

5.A: Dotaz, či vzhľadom na problematické parkovanie by nebolo možné rozložiť triedne 

aktívy 1. deň pre I. stupeň a 2. deň pre II. stupeň? 

- p. riaditeľka: vedenie školy sa tomu nebráni, len dávame na zváženie , či potom nebude 

problematická účasť zástupcov TA na plenárnom RZ. 

 

6.A: Dotaz taktiež ohľadom parkovania , či by sme ako rodičia mali spísať petíciu za rodičov 

k navráteniu pozemku od mesta na účely parkovania rodičov žiakov ZŠ? 

- p riaditeľka: predbežne je s mestom Prievidza dohoda, že do 8.00 hod. nebude parkovanie na 

tomto úseku pokutované, ide však o disciplínu rodičov v tejto veci, najmä pre rodičov 

s malými deťmi a na nevyhnutný čas, aby nedošlo k zneužívaniu tejto dohody, škola spísala 

tiež požiadavku o poskytnutie predmetného pozemku do správy školy za účelom parkovania, 

ktorú adresovala zriaďovateľovi. Dňa 1.10.2012 sa v školskej jedálne uskutoční stretnutie s p. 

primátorkou, účasť rodičov aj za účelom doriešenia tejto otázky je vítaná. 

 

7.A: Dotaz na parkovanie od rodičov a otázka, že žiaci tejto triedy majú hneď po obede 

hodinu TV, či by nebola možná výnimka, aby išli na obed až po hodine TV a dotaz ohľadom 
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vývesky jedálneho lístka na internete. Dotaz, či by nemohol byť zber papiera do 16.30 hod. , 

keďže to bolo skrátené do 16.00 hod. a veľa rodičov v tomto čase ešte pracuje. 

 

- p. zástupca Mgr. Tisaj: je potrebné ohľadom udelenia výnimky prezrieť počet 

stravníkov v tomto termíne, čo sa týka vývesky jedálneho lístka na web. stránke školy, 

vedúca školskej jedálne tento zasiela za účelom vyvesenia v piatok, je pravda, že tento 

týždeň bol vyvesený až pondelok, ale bude oslovená vedúca školskej jedálne 

s prosbou, aby jedálny lístok bol poskytnutý v predstihu  a mohol byť vyvesený skôr. 

- p. riaditeľka: ohľadom zmeny doby zberu papiera do 16.30 hod. škola tento návrh 

akceptuje. 

 

 

8.A:  Bolo v predchádzajúcom období riešené žalúzie do tried za účelom kúpy notebookov 

a ostatného príslušenstva, že triedy, ktoré vyriešia túto otázku, dostanú uvedené prednostne. 

Dotaz, či je ešte aktuálne riešiť žalúzie? 

- p. riaditeľka: uvidíme ,aké budú finančné možnosti školy 

 

 

 

 

K bodu 8.) - Uznesenie č.1 : 

 

                     Do funkcie predsedu Rodičovskej rady bola jednohlasne zvolená  

                     Ing. Stanislava Cholevová 

                     Hlasovania sa zdržal ..... 1 

 

                     Do funkcie tajomníčky - zapisovateľky bola jednohlasne zvolená 

                     JUDr. Zuzana Kotríková 

                     Hlasovania sa zdržal ..... 1 

 

                     Do funkcie hospodárky - pokladníčky bola opäť jednohlasne zvolená 

                     Ing. Henrieta Čiliaková 

                     Hlasovania sa zdržal ..... 1 

 

                     Do funkcie členov revíznej komisie boli opäť jednohlasne zvolení 

                     Ing. Vladimír Frimel a p. Júlia Mjartanová 

                     Hlasovania sa zdržali ..... 2 

 

                     Uznesenie č.2 : 

 

                     Rozpočet RZ na školský rok 2012/2013 bol schválený jednohlasne. 

                     Hlasovania sa zdržal ..... 0 

 

K bodu 9.) – Pán Ing. Malát uzavrel dnešné stretnutie. Poďakoval rodičom , vedeniu  

                     školy a prítomným hosťom za kvalitnú a príjemnú spoluprácu. 

                     

 

V Prievidzi, dňa 24.9.2012 

 

Vypracoval: JUDr. Z. Kotríková: ....................       Overil: .................................. 
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Príloha č.1 : Správa o hospodárení s finančnými prostriedkami RZ v šk.roku 2011/2012. 

Príloha č.2:  Zoznam novozvolených predsedov TA 

Príloha č.3:  Prezenčná listiny z plenárneho zasadnutia RZ 


